



1. Campaign Period: This UAB “Back to School” Cashback is available from 14th August 2024 to 14th November 2024 “Campaign Period”, subject to extension or termination at the Bank’s discretion per these Promotion Terms.

2. “Back to School” Cashback:

- Cashback of 10% on School Fee Transactions during the Campaign Period will be credited to the Primary Card of the Cardholder post the end of the promotion, within 45 calendar days.
- Customer can earn maximum of AED 3,000/- of “Back to School” Cashback during the Campaign Period.
- Credit Cardholder must have a total retail spend excluding School Fee and other exclusions defined in the Terms and Conditions of AED 5,000/- or more during the campaign period. If customer did not achieve the Total Other Spend condition during Campaign Period, the customer will not be eligible for “Back to School” Cashback.
- The “Back to School” Cashback earned by a Supplementary Cardholder(s) will accrue to the account of the Primary Cardholder.
- “Back to School” Cashback will be reversed for all reversed transactions. This also includes transactions that get converted into instalment plans.
- Bank shall not, in any way, be liable to the Cardholder in case of incorrect merchant category code tagging by the acquirer. Cashback will only be applicable on school fee transactions falling under the merchant category codes of 8211 (Schools, Elementary and Secondary) & 8299 (Schools and Educational Services: not elsewhere classified) as allotted to the merchant by Mastercard and Visa.

3. Campaign Qualifier:

- New UAB Credit Card customers who apply, get approved and start to spend on the Credit Card during the Campaign Period will automatically be eligible for this campaign.
- Customer who already have a Credit Card at the start of the Campaign Period,
 - will be invited via an SMS containing “Enrolment Code” on their registered mobile number with UAB and should enroll by sending SMS with the “Enrolment Code” from their registered mobile number during the Campaign Period.
 - Customer should enroll with register mobile number only – else customer will not be eligible for the campaign.
 - Any customer who is not invited via SMS but try to enroll by sending SMS with “Enrolment Code” will not be eligible under this campaign.

١. فترة الحملة: تتوفر حملة الاسترداد النقدي هذه بمناسبة "العودة إلى المدارس" والمقدمة من البنك العربي المتحد من 14 أغسطس 2024 إلى 14 نوفمبر 2024 "فترة الحملة"، وتخضع للتمديد أو الإنهاء وفقاً لتقدير البنك ووفقاً لشروط العرض الترويجي هذه

٢. حملة الاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس":

- أ. تتم إضافة استرداد نقدي بنسبة 10% على معاملات الرسوم المدرسية خلال فترة الحملة إلى البطاقة الأساسية لحامل البطاقة بعد نهاية العرض الترويجي، في غضون 45 يوماً تقويمياً.
- ب. يمكن للعميل الحصول على استرداد نقدي بقيمة 3,000 درهم إماراتي كحد أقصى بمناسبة "العودة إلى المدارس" خلال فترة الحملة.
- ج. يجب أن يكون لدى حامل بطاقة الائتمان إجمالي نفقات بيع بالتجزئة باستثناء الرسوم المدرسية والاستثناءات الأخرى المحددة في الشروط والأحكام بقيمة 5,000 درهم إماراتي أو أكثر خلال فترة الحملة. إذا لم يحقق العميل إجمالي شرط الإنفاق الآخر خلال فترة الحملة، فلا يكون العميل مؤهلاً للاستفادة من عرض الاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس".
- د. تتم إضافة الاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس" الذي يكسبه حامل (حاملو) البطاقة الإضافية على حساب حامل البطاقة الأساسي.
- هـ. يتم إلغاء الاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس" لجميع المعاملات الملغاة، ويشمل ذلك أيضاً المعاملات التي يتم تحويلها إلى خطط تقسيط.
- و. لا يكون البنك، بأي شكل من الأشكال، مسؤولاً تجاه حامل البطاقة في حالة وضع علامة رمز فئة تاجر خاطئة من قبل المستفيد من العرض. حيث يسري الاسترداد النقدي فقط على معاملات الرسوم المدرسية التي تندرج تحت رموز فئة التاجر 8211 (المدارس والابتدائية والثانوية) و8299 (المدارس والخدمات التعليمية: غير المصنفة في مكان آخر) على النحو المخصص للتاجر بواسطة ماستر كارد وفيزا.

٣. مؤهل الحملة:

- أ. يكون عملاء بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد الجدد الذين يتقدمون بطلب ويحصلون على الموافقة ويبدأون في الإنفاق على بطاقة الائتمان خلال فترة الحملة مؤهلين تلقائياً لهذه الحملة.
- ب. العميل الذي لديه بالفعل بطاقة ائتمان في بداية فترة الحملة،
 - أ. تتم دعوته عبر رسالة نصية قصيرة تحتوي على "رمز التسجيل" على رقم هاتفه المحمول المسجل لدى البنك العربي المتحد ويجب عليه التسجيل عن طريق إرسال رسالة نصية قصيرة تحتوي على "رمز التسجيل" من رقم هاتفه المحمول المسجل خلال فترة الحملة.
 - ب. يجب على العميل التسجيل برقم هاتف التسجيل المحمول فقط – وإلا فلا يكون العميل مؤهلاً للحملة.
 - ج. لا يكون أي عميل غير مدعو عبر الرسائل النصية القصيرة (SMS) ولكنه يحاول التسجيل عن طريق إرسال رسالة نصية قصيرة (SMS) تحتوي على "رمز التسجيل" مؤهلاً للاستفادة من هذه الحملة.



- c. Any School Free Transaction converted to Easy Payment Plan will be excluded from Cashback calculation.
- d. Existing Cashback Program on UAB Credit Card offer will remain unchanged.
- e. Corporate cards are excluded from this offer.
- f. In the event the Primary Account is voluntarily closed by the primary Cardholder for any reasons whatsoever, the Cashback accumulated shall automatically lapse and shall stand forfeited. In the event of cancellation of the Card for any other reason, all the Cashback accumulated shall stand forfeited. If the Card is blocked or suspended for any reason whatsoever, then the Cashback accumulated shall stand forfeited but may be reinstated, at the sole discretion of the Bank. If Credit Card is closed within 6 months from opening date, the Bank reserves the right to reverse /charge the Cashback amount.
4. **Existing Cashback:** Customers will continue to earn Cashback as per the current Cashback program on UAB Credit Card. However, Back to School Cashback during the Campaign Period will be adjusted to ensure that the total Cashback earned by the Cardholder during the Campaign Period does not exceed 10% of the School Fee transaction amount and a maximum of AED 3,000. For example, if during the Campaign Period:
- a. the customer earns AED 500 through existing Cashback offer,
- b. and earns AED 3,000 based on Back to School Cashback offer,
- c. the actual Back to School Cashback will be AED 3,000 – AED 500 (already credited) = AED 2,500.
5. Cardholder acknowledges that this Credit Card is issued for personal usage only. Hence, by using the Credit Card, the customer agrees and undertakes that he/she will use the Credit Card for reasonable purposes limited to personal, family and fair use only. The Bank shall have the right to verify the transactions, and estimate to ensure that the transactions are matching with the Cardholder's profiles, or make the judgment to determine whether it qualifies fair usage or not. If Bank deems that it is violation of fair usage, then the Bank reserves the right to discontinue, cancel, block or forfeit the Cashback credit and/or earning, as well as restrict/block/cancel the Credit Card.
- ج. يتم استبعاد أي معاملة مجانية للمدرسة تم تحويلها إلى خطة سداد ميسرة من حساب الاسترداد النقدي
- د. يبقى برنامج الاسترداد النقدي الحالي على عرض بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد دون تغيير
- هـ. تُستثنى بطاقات الشركات من هذا العرض.
- و. في حالة إغلاق الحساب الأساسي طواعية من قبل حامل البطاقة الأساسي لأي سبب من الأسباب، يسقط الاسترداد النقدي المتراكم تلقائياً ويتم مصادره. وفي حالة إلغاء البطاقة لأي سبب آخر، تتم مصادرة جميع الاسترداد النقدي المتراكم. إذا تم حظر البطاقة أو تعليقها لأي سبب من الأسباب، تتم مصادرة الاسترداد النقدي المتراكم ولكن يمكن إعادته، وفقاً لتقدير البنك وحده. إذا تم إغلاق بطاقة الائتمان في غضون ٦ أشهر من تاريخ الافتتاح، يحتفظ البنك بالحق في إلغاء / خصم مبلغ الاسترداد النقدي.
٤. **الاسترداد النقدي الحالي:** يستمر العملاء في الحصول على الاسترداد النقدي وفقاً لبرنامج الاسترداد النقدي الحالي على بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد. ومع ذلك، يتم تعديل الاسترداد النقدي بمناسبة العودة إلى المدارس خلال فترة الحملة لضمان ألا يتجاوز إجمالي الاسترداد النقدي الذي حصل عليه حامل البطاقة خلال فترة الحملة 10% من مبلغ معاملة الرسوم المدرسية وبحد أقصى 3,000 درهم إماراتي. على سبيل المثال، إذا تم ما يلي خلال فترة الحملة
- أ. حصول العميل على 500 درهم إماراتي من خلال عرض الاسترداد النقدي الحالي
- ب. وحصوله على 3,000 درهم إماراتي بناءً على عرض العودة إلى المدارس،
- ج. يكون الاسترداد النقدي الفعلي للعودة إلى المدرسة 3,000 درهم إماراتي – 500 درهم إماراتي (تمت إضافته بالفعل) = 2,500 درهم إماراتي
٥. يقر حامل البطاقة بأن هذه البطاقة الائتمانية صادرة للاستخدام الشخصي فقط. وبالتالي، باستخدام بطاقة الائتمان، يوافق العميل ويتعهد بأنه سيستخدم بطاقة الائتمان لأغراض معقولة تقتصر على الاستخدام الشخصي والعائلي المنصف فقط. ويحق للبنك التحقق من المعاملات، والتقدير للتأكد من أن المعاملات تتطابق مع الملفات الشخصية لحامل البطاقة، أو إصدار حكمه لتحديد ما إذا كانت مؤهلة للاستخدام المنصف أم لا. إذا رأى البنك أنها تنتهك الاستخدام بشكل منصف، فيحتفظ البنك بالحق في إيقاف أو إلغاء أو حظر أو مصادرة رصيد الاسترداد النقدي و/أو الكسب، بالإضافة إلى تقييد/حظر/إلغاء بطاقة الائتمان



1. **Bank:** United Arab Bank (UAB) P.J.S.C.

١. **البنك:** يعني البنك العربي المتحد ش.م.ع.

2. **Card:** UAB Mastercard Platinum Credit Card, UAB Mastercard Titanium Credit Card, UAB Mastercard World Credit Card, UAB World Elite Credit Card (Conventional and Islamic).

٢. **البطاقة:** تعني بطاقة ائتمان ماستر كارد بلاتينيوم من البنك العربي المتحد، بطاقة ائتمان ماستر كارد تيتانيوم من البنك العربي المتحد، بطاقة ائتمان ماستر كارد ورلد من البنك العربي المتحد (التقليدية والإسلامية)

3. **Cardholder:** Customer holding the Card.

٣. **حامل البطاقة:** العميل الذي يحمل البطاقة.

4. **Campaign Period:** This UAB "Back to School" Cashback is available from 14th August 2024 to 14th November 2024 "Campaign Period", subject to extension or termination at the Bank's discretion per these Promotion Terms.

٤. **فترة الحملة:** تتوفر حملة الاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس" من 14 أغسطس 2024 إلى 14 نوفمبر 2024 "فترة الحملة"، وتخضع للتمديد أو الإنهاء وفقاً لتقدير البنك وفقاً لشروط العرض الترويجي هذه.

5. **Qualifying Transactions:**

- Retail Transactions during the Campaign Period excluding those at exchange houses, gold & jewelry, cash withdrawals, Balance Transfers, Fixed Payment Plans, Smart Payment Plans, Credit Card Cheques, Finance charges, all Card fees charged by the Bank, Reversed Transactions, Utility bill payments made through the Bank's payment channels like mobiles app, online Banking, Call Center, ATM, branches or any other Bank's payment channel and any other transactions determined by the Bank from time to time.
- Qualifying Transactions on Supplementary cards will be aggregated with the Primary card Qualifying Transactions.
- Reversed Transactions and Transactions converted in to Easy Payment Plans will be excluded.

٥. **المعاملات المؤهلة:**

- معاملات التجزئة خلال فترة الحملة باستثناء تلك الموجودة في دور الصرافة، الذهب والمجوهرات، والسحب النقدي، وتحويل الرصيد، وخطط الدفع الثابتة، وخطط الدفع الذكية، وشيكات بطاقات الائتمان، ورسوم التمويل، وجميع رسوم البطاقات التي يفرضها البنك، والمعاملات الملغاة، ودفع فواتير المرافق التي تتم من خلال قنوات الدفع الخاصة بالبنك مثل تطبيق الهواتف المحمولة، والخدمات المصرفية عبر الإنترنت، ومركز الاتصال، وأجهزة الصراف الآلي، والفروع أو أي قناة دفع أخرى للبنك وأي معاملات أخرى يحددها البنك من وقت لآخر.
- يتم تجميع المعاملات المؤهلة على البطاقات الإضافية مع المعاملات المؤهلة للبطاقة الأساسية.
- يتم استبعاد المعاملات الملغاة والمعاملات المحولة إلى خطط السداد الميسرة.

6. **School Fee Transactions:**

- Qualifying Transactions done during the Campaign Period on School Fee payment within the Merchant Category Codes (MCC) of 8211 (Schools, Elementary and Secondary) & 8299 (Schools and Educational Services: not elsewhere classified) as allotted to the merchant by Mastercard and Visa.
- Bank reserves the right to amend the list of MCCs for the eligible transactions under any category at its sole discretion. Bank also has the right to exclude transactions that are while within the qualifying MCCs but are deemed not to be for school fee payment purposes. The decision of the Bank in this regard shall be final and binding on customers.
- Bank shall not, in any way, be liable to the Cardholder in case of incorrect merchant category code tagging by the acquirer. Cashback will only be applicable on transactions falling under the above-mentioned merchant category codes.

٦. **معاملات الرسوم المدرسية:**

- المعاملات المؤهلة التي تتم خلال فترة الحملة على دفع الرسوم المدرسية ضمن رموز فئة التاجر (MCC) من 8211 (المدارس والابتدائية والثانوية) و 8299 (المدارس والخدمات التعليمية: غير المصنفة في مكان آخر) المخصصة للتاجر من قبل ماستركارد وفيزا.
- يحتفظ البنك بالحق في تعديل قائمة رموز فئة التاجر للمعاملات المؤهلة تحت أي فئة وفقاً لتقديره الخاص. ويحق للبنك أيضاً استبعاد المعاملات التي تكون ضمن رموز فئة التاجر المؤهلة لكنها لا تُعتبر لأغراض دفع الرسوم المدرسية. ويكون قرار البنك الذي يتخذه في هذا الصدد نهائياً وملزماً للعملاء.
- لا يكون البنك، بأي شكل من الأشكال، مسؤولاً تجاه حامل البطاقة في حالة وضع علامة غير صحيحة على رمز فئة التاجر من قبل المستفيد. ولا يتم تطبيق الاسترداد النقدي إلا على المعاملات التي تدرج تحت رموز فئة التاجر المذكورة أعلاه.

٧. **إجمالي النفقات الأخرى:** تعني المعاملات المؤهلة باستثناء معاملة الرسوم المدرسية، خلال فترة الحملة.

7. **Total Other Spend:** Qualifying Transactions **excluding** School Fee Transaction, during the Campaign Period.

8. "Back to School" Cashback:

- Cashback of 10% on School Fee Transactions will be credited to the Primary Card of the Cardholder post the end of the promotion, in the month of November 2024.
- Credit Cardholder must have a Total Other Spend of AED 5,000/- or more, during the campaign period. If customer did not achieve the Total Other Spend condition during Campaign Period, the customer will not be eligible for Promotional Cashback.
- "Back to School" Cashback is capped at AED 3,000/- on total school fee. Customer can earn maximum of AED 3,000/- during the Campaign Period.
- The "Back to School" Cashback earned by a Supplementary Cardholder(s) will accrue to the account of the Primary Cardholder.
- Cashback will be reversed for all reversed transactions. This also includes transactions that get converted into instalment plans.
- No Cashback on Cash withdrawal and quasi cash transactions.

9. Enrolment Date: The date where the Primary Cardholder send SMS to 6900 to enroll for the campaign and before end date of campaign.

10. Existing Cashback: Customers will continue to earn Cashback as per the current Cashback program on UAB Credit Card. However, Back to School Cashback during the Campaign Period will be adjusted to ensure that the total Cashback earned by the Cardholder during the Campaign Period does not exceed 10% of the School Fee transaction and a maximum of AED 3,000. For example, if during the Campaign Period:

- the customer earns AED 500 through existing Cashback offer,
- and earns AED 3,000 based on "Back to School" Cashback offer,
- the actual "Back to School" Cashback will be AED 3,000 – AED 500 (already credited) = AED 2,500.

11. Campaign Qualifier:

- New UAB Credit Card customers who apply, get approved and start to spend on the Credit Card during the Campaign Period will automatically be eligible in this campaign.
- Customer who already have a Credit Card at the start of the Campaign Period,
(iv) will be invited via an SMS containing "Enrolment Code" on their registered mobile number with UAB and should enroll by sending SMS with the "Enrolment Code" from their registered mobile number during the Campaign Period.

8. الاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس":

- أ. تتم إضافة استرداد نقدي بنسبة 10% على معاملات الرسوم المدرسية إلى البطاقة الأساسية لحامل البطاقة بعد نهاية العرض الترويجي، في شهر نوفمبر 2024.
- ب. يجب أن يكون لدى حامل بطاقة الائتمان إجمالي إنفاق آخر قدره 5,000 درهم إماراتي أو أكثر، خلال فترة الحملة. إذا لم يحقق العميل إجمالي شرط الإنفاق الآخر خلال فترة الحملة، فلا يكون العميل مؤهلاً للحصول على استرداد نقدي ترويجي.
- ج. يبلغ الحد الأقصى للاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس" 3,000 درهم إماراتي/- على إجمالي الرسوم المدرسية. حيث يمكن للعميل الحصول على 3,000 درهم إماراتي كحد أقصى خلال فترة الحملة.
- د. يتم استحقاق الاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس" الذي يحققه حامل (حاملو) البطاقة الإضافية على حساب حامل البطاقة الأساسي.
- هـ. يتم إلغاء الاسترداد النقدي لجميع المعاملات الملغاة. ويشمل ذلك أيضاً المعاملات التي يتم تحويلها إلى خطط تقسيط.
- و. لا يوجد استرداد نقدي على السحب النقدي والمعاملات شبه النقدية.

9. تاريخ التسجيل: يعني التاريخ الذي يرسل فيه حامل البطاقة الأساسية رسالة نصية قصيرة إلى 6900 للتسجيل في الحملة وقبل تاريخ انتهاء الحملة.

10. الاسترداد النقدي الحالي:

- أ. الاسترداد النقدي وفقاً لبرنامج الاسترداد النقدي الحالي على بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد. ومع ذلك، يتم تعديل الاسترداد النقدي بمناسبة العودة إلى المدارس خلال فترة الحملة لضمان ألا يتجاوز إجمالي الاسترداد النقدي الذي حصل عليه حامل البطاقة خلال فترة الحملة 10% من معاملة الرسوم المدرسية وبعد أقصى 3000 درهم إماراتي. على سبيل المثال، في حال تم ما يلي خلال فترة الحملة:
تحقيق العميل 500 درهم إماراتي من خلال عرض الاسترداد النقدي الحالي
وتحقيقه 3,000 درهم إماراتي بناءً على عرض الاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس"،
تكون قيمة الاسترداد النقدي الفعلي "العودة إلى المدارس" 3,000 درهم إماراتي – 500 درهم إماراتي (تمت إضافتها بالفعل) = 2,500 درهم إماراتي.

11. المؤهلون للحملة:

- أ. يكون عملاء بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد الجدد الذين يتقدمون بطلب ويحصلون على الموافقة ويبدأون في الإنفاق على بطاقة الائتمان خلال فترة الحملة مؤهلين تلقائياً للاستفادة من هذه الحملة.
- ب. العميل الذي لديه بالفعل بطاقة ائتمان في بداية فترة الحملة
ع) تتم دعوتهم عبر رسالة نصية قصيرة تحتوي على "رمز التسجيل" على رقم هاتفهم المحمول المسجل لدى البنك العربي المتحد ويجب عليهم التسجيل عن طريق إرسال رسالة نصية قصيرة تحتوي على "رمز التسجيل" من رقم هاتفهم المحمول المسجل خلال فترة الحملة



- (v) Customer should enroll with register mobile number only – else customer will not be eligible for the campaign.
- (vi) Any customer who is not invited via SMS but try to enroll by sending SMS with “Enrolment Code” will not be eligible under this campaign.
- c. Any School Free Transaction converted to Easy Payment Plan will be excluded from this Campaign.
- d. Existing Cashback Program on UAB Credit Card offer will remain unchanged.
- e. Corporate cards are excluded from this offer.

- ٥) يجب على العميل التسجيل برقم هاتف التسجيل المحمول فقط – وإلا فلا يكون العميل مؤهلاً للحملة.
- ٦) لا يكون أي عميل غير مدعو عبر الرسائل النصية القصيرة (SMS) ولكنه يحاول التسجيل عن طريق إرسال رسالة نصية قصيرة (SMS) تحتوي على "رمز التسجيل" مؤهلاً للاستفادة من هذه الحملة.
- ج. يتم استبعاد أي معاملة مجانية للمدرسة تم تحويلها إلى خطة سداد ميسرة من هذه الحملة.
- د. يبقى برنامج الاسترداد النقدي الحالي على عرض بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد دون تغيير.
- هـ. تُستثنى بطاقات الشركات من هذا العرض.

INTERPRETATION

التفسير

12. The Offer is provided by United Arab Bank P.J.S.C. and is subject to these Terms and Conditions.
13. The UAB “Back to School” Cashback program supplements but does not in any way amend the Credit Card Agreement between the Bank and the Cardholder, and any term referenced but not defined herein would be interpreted in accordance with the agreement pertaining to Credit Cards entered between the primary Cardholder and the Bank (the ‘Credit Card Agreement’).
14. Notwithstanding anything contained herein, in the event there is any contradiction between these Terms and Conditions and the Credit Card Agreement, then terms of Credit Card Agreement shall prevail.
15. If Transaction is reversed (Due to any reason), the Bank has the right to reverse the Cashback.
16. In the event the Primary Account is voluntarily closed by the primary Cardholder for any reasons whatsoever, the Cashback accumulated shall automatically lapse and shall stand forfeited. In the event of cancellation of the Card for any other reason, all the Cashback accumulated shall stand forfeited. If the Card is blocked or suspended for any reason whatsoever, then the Cashback accumulated shall stand forfeited but may be reinstated, at the sole discretion of the Bank. If Credit Card is closed within 6 months from opening date, the Bank reserves the right to reverse/charge the Cashback amount.
17. The Bank’s decision on computation, lapse, cancellation, forfeiture, credit, debit and re-installment of Cashback shall be final, conclusive and binding on the Cardholder.
18. Any variation, alteration, modification, and/or amendment to the Terms and Conditions shall be published on the Bank’s website and shall supersede the earlier Terms and Conditions communicated to the Cardholder.

١٢. يتم تقديم العرض من قبل البنك العربي المتحد ش.م.ع. ويخضع لهذه الشروط والأحكام.
١٣. يكمل برنامج الاسترداد النقدي بمناسبة "العودة إلى المدارس" التابع للبنك العربي المتحد اتفاقية بطاقة الائتمان بين البنك وحامل البطاقة ولكنه لا يعدلها بأي شكل من الأشكال، ويتم تفسير أي مصطلح مشار إليه ولكن غير محدد هنا وفقاً للاتفاقية المتعلقة ببطاقات الائتمان المبرمة بين حامل البطاقة الأساسي والبنك ("اتفاقية بطاقة الائتمان")
١٤. بغض النظر عن أي شيء وارد في هذه الوثيقة، في حالة وجود أي تعارض بين هذه الشروط والأحكام واتفاقية بطاقة الائتمان، تكون الأولوية لشروط اتفاقية بطاقة الائتمان.
١٥. إذا تم إلغاء المعاملة (لأي سبب من الأسباب)، يحق للبنك إلغاء الاسترداد النقدي.
١٦. في حالة إغلاق الحساب الأساسي طواعية من قبل حامل البطاقة الأساسي لأي سبب من الأسباب، يسقط الاسترداد النقدي المتراكم تلقائياً وتتم مصادرتة. وفي حالة إلغاء البطاقة لأي سبب آخر، يتم مصادرة جميع الاسترداد النقدي المتراكم. إذا تم حظر البطاقة أو تعليقها لأي سبب من الأسباب، تتم مصادرة الاسترداد النقدي المتراكم ولكن يمكن إعادته، وفقاً لتقدير البنك وحده. إذا تم إغلاق بطاقة الائتمان في غضون 6 أشهر من تاريخ الافتتاح، يحتفظ البنك بالحق في إلغاء / خصم مبلغ الاسترداد النقدي.
١٧. يكون قرار البنك بشأن حساب الاسترداد النقدي وانقضاءه وإلغائه ومصادرتة والائتمان والخصم منه وإعادة تقسيطه نهائياً وقاطعاً وملزماً لحامل البطاقة.
١٨. يتم نشر أي تغيير و/أو تعديل و/أو تعديل وعلى الشروط والأحكام على الموقع الإلكتروني للبنك ويحل محل الشروط والأحكام السابقة التي تم إبلاغ حامل البطاقة بها.



19. Cardholder acknowledges that this Credit Card is issued for personal usage only. Hence, by using the Credit Card, the customer agrees and undertakes that he/she will use the Credit Card for reasonable purposes limited to personal, family and fair use only. The Bank shall have the right to verify the transactions, and estimate to ensure that the transactions are matching with the Cardholder's profiles, or make the judgment to determine whether it qualifies fair usage or not. If Bank deems that it is violation of fair usage, then the Bank reserves the right to discontinue, cancel, block or forfeit the Cashback credit and/or earning, as well as restrict/block/cancel the Credit Card.
20. Fraud and/or abuse for earning and redemption of Cashback Program may result in forfeiture of the Cashback as well as termination and cancellation of the Credit Card at the discretion of the Bank.
21. The Bank reserves the right to cancel, suspend, change or substitute the Cashback or the Cashback conditions or the basis of computation of Cashback or the Terms and Conditions of the Cashback Program at any time, without giving any notice to the Cardholder.

١٩. يقر حامل البطاقة بأن هذه البطاقة الائتمانية صادرة للاستخدام الشخصي فقط. وبالتالي، باستخدام بطاقة الائتمان، يوافق العميل ويتعهد بأنه سيستخدم بطاقة الائتمان لأغراض معقولة تقتصر على الاستخدام الشخصي والعائلي والعادل فقط. يحق للبنك التحقق من المعاملات، والتقدير للتأكد من أن المعاملات تتطابق مع الملفات الشخصية لحامل البطاقة، أو إصدار حكمه بتحديد ما إذا كانت مؤهلة للاستخدام المنصف أم لا. إذا رأى البنك أنه ينتهك الاستخدام بشكل منصف، فيحتفظ البنك بالحق في إيقاف أو إلغاء أو حظر أو مصادرة رصيد الاسترداد النقدي و/أو الكسب، بالإضافة إلى تقييد/حظر/إلغاء بطاقة الائتمان.

٢٠. قد يؤدي الاحتيال و/أو إساءة استخدام كسب واسترداد برنامج الاسترداد النقدي إلى مصادرة الاسترداد النقدي وكذلك إنهاء وإلغاء بطاقة الائتمان وفقاً لتقدير البنك.

٢١. يحتفظ البنك بالحق في إلغاء أو تعليق أو تغيير أو استبدال شروط الاسترداد النقدي أو أساس حساب الاسترداد النقدي أو شروط وأحكام برنامج الاسترداد النقدي في أي وقت، دون تقديم أي إشعار إلى حامل البطاقة.